
1 

PROCES - VERBAL 

încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia 

din data de 14 iunie 2021, ora 16 30
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 14 iunie 2021, ȋn şedinţă extraordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 680/10.06.2021 

Şedinţa extraordinara are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepand cu orele 16.30 şi 

este publică. 

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi la inceputul sedintei 15 consilieri 

locali. Domnul consilier Radu Sorin Elvis soseste la sedinta dupa votarea ordinii de zi. Lipsesc domnii 

consilieri locali Eftimi Sorina, Lupu Ionut, Mosescu Bogdan-Marian. 

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local/viceprimar Paun Niculae. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 
Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L, dna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A. si mass- 

media. 

Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru”. 

Ordinea de zi cuprinde: 

1. Proiectul de hotarare nr. 89 privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 

obiectivului de investitie « Cresterea eficientei energetice a cladirii publice - Scoala Gimnaziala Spiru 

Haret din municipiul Medgidia, judetul Constanta » 

2. Proiectul de hotarare nr. 90 privind reactualizarea devizului si asigurarea cofinantarii de la bugetul 

local pentru obiectivul de investitie « Reabilitarea, modernizarea si dotarea Colegiului National Kemal 

Ataturk din municipiul Medgidia, judetul Constanta » 

3. Proiectul de hotarare nr. 91 privind reactualizarea devizului si asigurarea cofinantarii de la bugetul 

local pentru obiectivul de investitie « Reabilitarea, modernizarea si dotarea Gradinitei Ion Creanga din 

municipiul Medgidia, judetul Constanta » 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, proiectul de hotarare nr. 89 privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investitie « Cresterea eficientei energetice a 

cladirii publice - Scoala Gimnaziala Spiru Haret din municipiul Medgidia, judetul Constanta » 

Domnul președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost avizat 

ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 

Dna consilier local Vladescu Luminita: Am eu o intrebare, nu vad semnatura doamnei director 

economic care trebuie sa ne spuna daca are in bugetul local sumele solicitate in aceste proiecte. 

Domnul presedinte de sedinta: Domnisoara secretar isi noteaza intrebarea, primiti raspunsul la 

prima sedinta. 

Dna consilier local Vladescu Luminita: Da...si eu votez la urmatoarea sedinta. Am aceeasi intrebare 

la toate cele trei puncte. Vreau sa consemnati. Daca doamna Ivan este deacord si din ce buget este alocata 

suma respectiva. 

Domnisoara secretar general: Soseste la sedinta si domnul consilier Radu, prezenta in sala fiind de 

16 consilieri locali. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 89 care se voteaza cu 13 voturi 

„pentru” si 3 voturi „abtinere” (domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin, Vladescu Luminita ). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, proiectul de hotarare nr. 90 privind reactualizarea 

devizului si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitie « Reabilitarea, modernizarea si 

dotarea Colegiului National Kemal Ataturk din municipiul Medgidia, judetul Constanta » 
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Domnul președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost avizat 

ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 
Domnul consilier local Sali Sabri: Am o intrebare, a cata reactualizare a acestui proiect este, aveti 

idee? 

Domnul președinte de ședinţă: A cata este nevoie. Se fac reactualizari, ori de cate ori este nevoie. 

Cum vedeti, piata, de la zi la zi, se schimba. De cate ori este nevoie, de atatea ori se fac reactualizari. 

Domnul consilier local Sali Sabri: Din 2017 este. 

Domnul președinte de ședinţă: Da, din 2017. 

Domnul consilier local Sali Sabri: A saptea sau a opta reactualizare. 

Domnul președinte de ședinţă: Daca vreti sa puneti o intrebare, primiti raspuns, asa cum am spus la 

inceputul sedintei. Ati pus intrebarea de cate ori a fost reactualizat. De cate ori a fost nevoie. Daca nu sunteti 

multumit, initiatorul proiectului va da un raspuns sedinta urmatoare. 

Domnul consilier local Sali Sabri: De fiecare data crestem pretul, nu? 

Domnul președinte de ședinţă: De fiecare data cand este nevoie. 

Domnul consilier local Sali Sabri: De opt ori pana acum, in patru ani 

Domnul președinte de ședinţă: Poate sa fie si de mai multe ori. Ati vazut in tara, chiar sunt si foarte 

multe emisiuni pe tema asta. 
Domnul consilier local Sali Sabri: Acum suntem in consiliu local. 

Domnul consilier local Radu Sorin: Care este termenul de finalizare conform contractului? 

Domnul președinte de ședinţă: Primiti raspunsul la prima sedinta. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 90 care se voteaza cu 13 voturi 

„pentru” si 3 voturi „abtinere” (domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin, Vladescu Luminita ). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, proiectul de hotarare nr. 91 privind reactualizarea 

devizului si asigurarea cofinantarii de la bugetul local pentru obiectivul de investitie « Reabilitarea, modernizarea si 

dotarea Gradinitei Ion Creanga din municipiul Medgidia, judetul Constanta » 

Domnul președinte de ședinţă prezintă documentatia punctului cu menţiunea că proiectul a fost avizat 

ȋn comisia de specialitate, având avizul favorabil al secretarului general al municipiului Medgidia. 
Domnul consilier local Radu Sorin: Eu am aceeasi intrebare, care este termenul de finalizare? 

Domnul președinte de ședinţă: Am inteles si la punctul 2 si la punctul 3 aceeasi intrebare. 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Vrem sa dezbatem, ca noi nu am avut in comisie aceste 

proiecte. 

Domnul președinte de ședinţă: Si cine va tine? 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Avem dreptul legal sa dezbatem pentru ca suntem alesi 

de cetateni si reprezentam cetatenii Medgidiei. 
Domnul președinte de ședinţă: Si va tine cineva? 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Pai lasati-ne sa vorbim, ca tot ce vorbim se 

consemneaza. 

Domnul președinte de ședinţă: Doamna, eu am intrebat daca are cineva ceva de intrebat la punctul 

nr. 3. 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Dumneavoastra tratati cu superficialitate si in bataie de 

joc. 

Domnul președinte de ședinţă: Da ce vreti, sa facem claca aici? 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Nu, sa dezbatem, in mod civilizat, bineinteles, dar 

corect. 

Domnul președinte de ședinţă: Doamna, initiatorul isi asuma responsabilitatea. 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Da, dar si noi. Poate ati citit Codul admnistrativ. 

Domnul președinte de ședinţă: Nu l-am citit. 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Intre timp, v-am dat tema sa-l cititi. Avem si noi 

responsabilitati, materiale, civile si penale. 

Domnul președinte de ședinţă: Doamna, opriti-va! Asta este dezbaterea dumneavoastra? Asta este 

dezbaterea pe care o prezentati alegatorilor? 

Doamna consilier local Luminita Vladescu: Da, arat ce se intampla in primaria Medgidia. 

Domnul consilier Branza Dumitru: Orice rectificare sau modificare a indicatorilor tehnico- 

economici, implica si prelungirea termenului de executie... 
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Domnul președinte de ședinţă: Domnul consilier, doamna consilier stie ca termenul este pana in 

decembrie 2022, dar a pus o intrebare pentru a dezbate si este normal sa fie asa, asa ca opriti-va. 
Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare nr. 91 care se voteaza cu 13 voturi 

„pentru” si 3 voturi „abtinere” (domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin, Vladescu Luminita ). 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul consilier local Paun Niculae declară închise lucrările 

şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 14.06.2021. 

Preşedinte de şedinţă, 

PAUN NICULAE 

Secretar General al Municipiului Medgidia, 

SOLOMON MELANIA 

Redactat conform înregistrării audio 

Consilier, Popa Feza 

Compartimentul R.C.L.M.P.A. 

 


